

## 威克理夫聖經翻譯會 - 喀麥隆

Wycliffe Bible Translators - Daryl Young (Cameroon)

### 簡要介紹 Brief Introduction:

Daryl Young是威克理夫聖經翻譯會在喀麥隆的宣  
教士，在年幼時就信主，中學時代開始對飛行產  
生興趣，後成為商用航空公司的飛行機師。在  
1994年的一個特會中，神呼召他成為一名飛行宣  
教士。之後他就開始預備自己，除了增加自己的  
飛行時數，他也接受飛機維修的訓練，以及前往  
慕迪聖經學院，接受聖經方面的裝備。他和妻子  
Sun於2000年加入威克理夫聖經翻譯會成為西非喀  
麥隆團隊的飛行宣教士，負責用飛機運送宣教士  
和物資進、出喀麥隆境內的偏遠地區。他們先前  
往法國學習法文，隨後進入喀麥隆服事至今。經  
過20年在威克里夫的服務，Daryl目前負責帶領飛  
行宣教團隊，包括6個飛行員與2架飛機和1架直升  
機，而他的妻子則在財務，公關部門服事，並在  
宣教士子女的學校內教授課程。在明瞭他們的服  
事後，本堂進而促成他們和萬國逐家佈道團  
(EHC)喀麥隆團隊的連結，使EHC得以因著Daryl  
的服事，向更多偏遠的村落傳福音，繼續擴展神  
的國度。

Daryl Young is a missionary for the Wycliffe Bible Translation Society in Cameroon. Daryl believed in the Lord at a young age. He became interested in flying when he was in middle school and later became a pilot in a commercial airline. In a special conference in 1994, God called him to become a flying missionary. After that, he began to prepare himself. In addition to increasing his own flying hours, he also received training in aircraft maintenance, and went to Moody Bible College to receive biblical equipment. He and his wife Sun joined the Wycliffe Bible Translation Society in 2000 as flying missionaries for the Cameroon team in West Africa. They are responsible for transporting missionaries and supplies to and from remote areas in Cameroon. They first went to France to learn French, and then entered Cameroon to serve until now. After 20 years of service in Wycliffe, Daryl is currently responsible for leading the flight mission team, including 6 pilots, 2 airplanes and 1 helicopter, while his wife serves in the finance and public relations department, and is also teaching courses in the school of the missionary's children. After understanding their service, ROLCC facilitated their connection with the EHC Cameroon team, enabling EHC to spread the gospel to more remote villages

through Daryl's service and continue to expand the kingdom of God.

### 代禱事項：

1. 請為 Daryl 宣教士一家代禱，求神祝福他們的服事和生活滿有神的恩典，並求神確保他們的健康與安全。特別祝福三個孩子都有神的同在，神的帶領和神賜的力量，在生活 and 學習上堅持不懈的努力。
2. 請為威克里夫飛行宣教團隊代禱，他們需要航空人員參加他們的計劃，以及需要老師來喀麥隆雨林國際學校 (RFIS) 教書。特別為 Daryl 飛行團隊的運作及飛行的平安代禱，求神賜給他們智慧，並供應他們的服事和生活的需要。
3. 請為威克里夫聖經翻譯會的事工祈禱，他們的目的是為了出版聖經，而是為了將神的話語在全世界許多語言中傳播，以影響人們的心靈和生命，並見證基督的愛，憐憫，恩典，能力和真理。
4. 請為喀麥隆的和平與穩定祈禱，特別是在極北地區和西北和西南地區。並求神在此新冠肺炎疫情全球蔓延的時期，保守他們適應變化，加添他們力量與信心，並供應他們一切所需。

## Prayer Items:

1. Please pray for missionary Daryl's family, ask God to bless their service and life with God's grace, and ask God to ensure their health and safety. Special blessings for the three children to have God's presence, God's leadership and God-given strength, and unremitting efforts in life and study.
2. Please pray for the Wycliffe aviation team. They need more aviation pilots to join their team, and more teachers to come to Cameroon Rainforest International School (RFIS) to teach. Pray especially for smooth operation of Daryl's team and the safety of the flight, asking God to give them wisdom and provide them everything they need in their daily life.
3. Please pray for the ministries of Wycliffe Bible Translators. Their purpose is not to publish the Bible, but to spread the word of God in many languages around the world to influence people's hearts and lives, and to witness and testify Christ's Love, compassion, grace, power and truth.
4. Please pray for peace and stability in Cameroon, especially in the extreme north, northwest and

southwest regions. And pray God will protect them as they are adapting to changes. Pray God to strengthen them and to grant them firm faith, and provide them with all their needs during this tough period of global COVID-19 pandemic.